

**Hon. Mr. Holton** said he was amazed to hear this appeal to the friends of the Government to vote against the Government's own proposition. The Finance Minister at any rate was bound to support the proposal he had made yesterday.

**Hon. Mr. Anglin** (amidst considerable excitement), called on the members from New Brunswick to vote yea, against the policy of the Government, which would act so injuriously on that Province. He felt himself justified in doing this, because only three New Brunswick members had voted against the original motion. One of these was a minister; another was in receipt of \$3,600 annually from Government for doing he (Mr. Anglin) did not know what, and the other supported the Government on all occasions.

**Mr. Ryan (King's, N.B.)** said that he would vote as he liked and do as he liked in and out of the House, and did not care a snap for the hon. member for Gloucester, (cheers). The hon. gentleman could not "crowd" him (Mr. Ryan), (cheers). He believed it to the interest of the whole Dominion to vote as he did.

**Mr. McDonald (Lunenburg)** said the members for Nova Scotia could do their own voting and thinking without advice from the member for Gloucester.

After some further discussion the members were called in and the following division resulted—Yeas, 64; Nays, 88.

**Yeas**—Messrs. Anglin, Béchard, Benoit, Bodwell, Bolton, Bowman, Burpee, Caldwell, Carmichael, Cartwright, Casault, Cheval, Cimon, Connell, Costigan, Coupal, Dorion, Dufresne, Forbes, Fortier, Galt (Sir A. T.), Gaudet, Geoffrion, Godin, Holton, Hutchison, Joly, Kempt, Macdonald (Glengarry), MacFarlane, Mackenzie, Magill, Masson (Soulanges), McCarthy, McConkey, McDougall (Lanark), McDougall (Renfrew), McDougall (Trois-Rivières), McMonies, Metcalfe, Mills, Morison (Victoria North), Pâquet, Pelletier, Pickard, Pouliot, Pozer, Redford, Renaud, Ross (Wellington, C.R.), Ryan (Montreal West), Rymal, Savary, Scatcherd, Snider, Stirton, Thompson (Haldimand), Tremblay, Wallace, Wells, Wood, Workman, Wright (York, Ontario, W.R.), and Young.—64.

**Nays**—Messrs. Archambault, Archibald, Ault, Beaty, Beaubien, Bellerose, Bertrand, Blanchet, Bowell, Bown, Brousseau, Brown, Burton, Cameron (Huron), Cameron (Peel), Campbell, Carling, Caron, Cartier (Sir G.-É.), Cayley, Chamberlin, Chauveau, Colby, Craw-

**L'honorable M. Holton** se dit étonné d'entendre un tel appel fait aux amis du Gouvernement pour qu'ils votent contre la résolution du Gouvernement. Le ministre des Finances, en tout cas, se doit d'appuyer la proposition qu'il a faite hier.

**L'honorable M. Anglin** (au milieu d'une grande agitation) fait appel aux députés du Nouveau-Brunswick pour qu'ils votent affirmativement, à l'encontre de la politique du Gouvernement, laquelle causerait des préjudices si graves à cette province. Il se sent justifié d'agir ainsi, étant donné que seulement trois députés du Nouveau-Brunswick ont voté contre la motion présentée en premier lieu. L'un d'eux est ministre; un autre reçoit annuellement \$3,600 du Gouvernement pour des travaux dont il (M. Anglin) ne sait trop quoi, et le troisième appuie le Gouvernement en toutes circonstances.

**M. Ryan (King's, N.-B.)** déclare qu'il votera comme il l'entend et fera à sa guise en Chambre comme à l'extérieur de la Chambre; il ne se soucie pas le moins du monde de l'honorable député de Gloucester. (Applaudissements.) Il croit qu'il est dans l'intérêt de la Puissance toute entière de voter comme il le fait.

**M. McDonald (Lunenburg)** dit que les députés de la Nouvelle-Écosse sont capables de voter et de penser par eux-mêmes et n'ont nul besoin des conseils du député de Gloucester.

Après en avoir discuté plus longuement, on rappelle les députés et l'amendement est rejeté par 88 voix contre 64.

**Ont voté pour**—MM. Anglin, Béchard, Benoit, Bodwell, Bolton, Bowman, Burpee, Caldwell, Carmichael, Cartwright, Casault, Cheval, Cimon, Connell, Costigan, Coupal, Dorion, Dufresne, Forbes, Fortier, Galt (sir A. T.), Gaudet, Geoffrion, Godin, Holton, Hutchison, Joly, Kempt, Macdonald (Glengarry), MacFarlane, Mackenzie, Magill, Masson (Soulanges), McCarthy, McConkey, McDougall (Lanark), McDougall (Renfrew), McDougall (Trois-Rivières), McMonies, Metcalfe, Mills, Morison (Victoria-Nord), Pâquet, Pelletier, Pickard, Pouliot, Pozer, Redford, Renaud, Ross (Wellington, D.C.), Ryan (Montréal-Ouest), Rymal, Savary, Scatcherd, Snider, Stirton, Thompson (Haldimand), Tremblay, Wallace, Wells, Wood, Workman, Wright (York, Ontario, D.O.), et Young.—64.

**Ont voté contre**—MM. Archambault, Archibald, Ault, Beaty, Beaubien, Bellerose, Bertrand, Blanchet, Bowell, Bown, Brousseau, Brown, Burton, Cameron (Huron), Cameron (Peel), Campbell, Carling, Caron, Cartier (sir G.-É.), Cayley, Chamberlin, Chauveau, Colby,